
Tentativ Dagsorden
Skolebestyrelsesmøde Vestre Skole d. 26.02.2024 19:00 - 21

Afbud: Anne-Sofie, Maria, Nina

(o): orientering
(d): drøftelse
(b): beslutning

● Valg af referent:

● Godkendelse af dagsordenen

● Skolens ledelse (o) (15 min.)
● Div info

Afsluttet samtaler til en pædagogstilling i SFO
● Læsehund. Rufus og Hanne starter onsdag næste uge.

● SB formand (o) (5 min)
○ Kort om “Flere skal gå i skole i lokalområdet”
○ Borup-sagen - anledning til refleksion?

● Elevråds- og Personalerepræsentanter (o) (15 min.)
● Nyt fra Elevrådet:

Mange ønsker fra elevrådet.
Stort overskud fra salg af æbleskiver før juleferien.

○
● SFO og Klub v/ Peter.

Ny praktikvejleder er Anne Sofie.

○
● Skole v/Anne-Mette.

Indskoling: fokus på fællesskabet - fælles tøndeslagning og emneuge
Mellemtrinnet: fokus på fællesskabet. Høvdingeboldstævne
Udskoling: Travlt - brobygning - fokus på kommende eksamener.



● Orientering: Henvendelser til SB
● ingen henvendelser

● Orientering om nyt tiltag på Vestre: “Livsduelighed” (10 min)

● (o) Fællesmøde med Gjessø v/ Kim (5 min.)
Fællesmødet med Gjessø forventes at blive afholdt onsdag d. 20.3. med et
møde i to dele: et møde hver for sig og så fællesmødet.

● (d/b) Brev til byrådet. Status v Kim (10 min)
○ Selvforsikring - brevet er sendt.
○ Masterplan for lokaler. Afventer folk fra kommunens ejendom, der

kommer og kigger på skolens lokaler.

● (d/b) Timetalsoversigt kommende skoleår (30 min)
Et af SBs bundne opgaver er at skulle godkende timefordelingsplanen
for kommende skoleår. I timefordelingsplanen ligger der nogle
prioriteringer, som SB skal forholde sig aktivt til.

a. Præsentation af udkast til timefordelingsplan v/ KD
Herunder godkendelse af nedsatskoledagslængde.

b. Drøftelse af udkast, herunder prioriteringer i timefordelingsplanen
c. Beslutning

Overvejer at droppe frivillig musik til at få timerne til at gå op.

● (o/d) Økonomistatus (15 min)
- Forventning til afslutningen af 2023 samt rå-budget 2024.

SB konstaterer at med de tildelte midler er vores vurdering at det ikke er muligt at
undgå underskud.

● Elevtal 24/25 (15 min)
- KD fremlægger overvejelse omkring kommende 7. årgang.

SB vurderer, at der er grundlag for at vi næste skoleår laver tre 7. klasser.

● Punkter til kommende møder:



- Skolebestyrelsesvalg
- Ordensregler - endelig beslutning
- Spil i klubben? Status…
- Kommunikation: læser man ugeplanen m.m.?
- Senere mødetider..?

● Evt.


